德 盈 實 業 股 份 有 限 公 司
TECX-UNIONS TECHNOLOGY CORPORATION

供應商無鹵保證書
Supplier Halogen-Free Guaranteed

· 公司名稱Company name:
· 公司地址Company address：
· 工廠地址Factory Address：
· 公司法人Corporate：
· 環境負責人姓名Environmentally responsible Name：
· E-mail Address：
· Tel：
_______________________________________________(公司完整名稱) (Full name of company)
向德盈實業股份有限公司及其分公司所交售之產品
to ensure TECX-Unoins Technology Corp. and its subsidiaries sell products are __________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________
保證符合以下要求guaranteed to meet the following requirements:
1. 向德盈實業股份有限公司（含子公司、工廠）所交的原料、零部件/成品、輔助材料、裝置部件使用材料、包裝材料和消耗材料等保證符合德盈公司危害環境物質分析管理標准明細表的相關要求；
2.    Certificate to TECX-Unions Technology (including subsidiaries, factories) that the raw materials, parts and components / products, auxiliary materials, the installation of components use of materials, packaging materials and consumption materials, ensure compliance with TECX company  surplus of environmentally hazardous substances management superscript - Schedule  and environmentally hazardous substances management practices  in the relevant requirements

3. 保證所交產品符合相關國際國內指令,法律法規要求,如RoHS指令,REACH指令等等
   Ensure that the products comply with relevant international and domestic  legal requirements, such as the RoHS directive, REACH directive, etc
4. 無鹵要求:產品符合國際通用的無鹵標準(包括但不僅限於下列標準) 
   Halogen-free requirements: Halogen-free products meet internationally accepted standards (including but not limited to the following criteria)

	物質名稱

Product Name
	管理限值

Controlled Threshold
	執行日期

Implementation date

	溴及其化合物(Br)
	<900ppm
	2007.8.1

	氯及其化合物(Cl)
	<900ppm
	2007.8.1

	Br+Cl
	<1500ppm
	2007.8.1

	三氧化二銻（Sb2O3）
	<900ppm
	2012.7.1

	紅磷 Phosphorus
	<1000ppm
	2007.8.1


5. 當工廠生產廠址、產品材質（含危害物質）、生產設備、材料供應商、加工商、產品結構尺寸等所有相關信息有任何變更時,本公司都會主動告知德盈公司並提供新的相關書面證明文件
6.    If the factory’s relevant information have any change ,include production address, product materials (including hazardous substances), production equipment, material suppliers, processors, product structure and size, the company would take the initiative to inform TECX and provide new relevant written documents;
7. 為保證我司提供德盈公司之產品（材料）符合要求，同時便於我司掌控產品的危害物質含量，我司會定期對所提供產品各部件進行危害物質含量檢測，並向德盈公司提供德盈認可的ICP測試報告，有效期為一年
To ensure that the products (material) which supply to TECX to meet the requirements, also we would control the  hazardous substances in products. We would be provide all product for the various components of hazardous substances a regular test,and provide the ICP test report to TECX, only valid for one year

8. 保證所提供給德盈公司資料屬實,若有虛假資料願意接受處罰(RMB 1000元/每份)及相關損失賠償
   Guarantee provided the information is true, if false information is willing to accept the punishment (RMB 1,000 yuan each)

9. 本保證不受本司人事變更或改組等影響其法律效力
   This guarantee not comply with personnel changes or the restructuring changes then impact its legal effect
若本公司所交之無鹵產品(含後續產品),本公司承諾符合上述之規定,如本公司所交貨之產品(含後續產品)中,含有或超出德盈公司標准的危害環境管理物質,本公司將負責產品回收、所有相關賠償、處罰和法律責任,特簽此保證書以作保證,此保證長期有效. 如因語言產生爭議，依中文版為准。
If our company delivery halogen-free products (including follow-up products),Above provisions

the Company committed that if the production of the company (including follow-up product), which contains in excess  the standard of environmentally hazardous material management of TECX, the Company will be responsible for product reclaim, all related compensation and fines and legal liability, so sign this (guarantee) for the guarantee, the guarantee long-term effective. For language dispute, according to Chinese version shall prevail.

填寫人Filled out:
最高負責人簽署/印：
Signed by the person responsible for the company's environmental:
日期Date:
: 

備注: 
簽署時需和明細表一起回簽,並每頁蓋上貴司公章

Note: 

Signature required  feedback with the detail  sheet , and seal each page with your company chop.
TECX                 GP-035                 第4版             2012年6月26日生效
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